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Interpellation till Utbildningsnämndens ordförande Ida Eriksson (M) 

 

Gymnasiesärskolans lokaler 

Under 2020 skrev Socialdemokraterna en interpellation på temat Växjö kommuns 

särskola. Då fick vi sagt till oss att det pågår ett förbättringsarbete. Trots detta 

kvarstår dock de enorma utmaningarna i särskolan, framförallt när det kommer till 

tillgängliga lokaler.  

Med anledning av ovanstående har jag följande frågor:   

 

- Hur går det med kommunens beslut om att kommunen ska säkerställa att alla 

elever på särskolan oavsett funktionsnedsättning har tillgång till anpassade 

lokaler? 

 

- Vilka konkreta åtgärder har utförts kopplat till särskolan sedan maj 2020? 

 

 

 

Tomas Thornell (S)  

 


